
 
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A MLÁDEŽE 

DNE 16.5.2023 

10:00, sídlo ČF, Lomnického 1705/5, 140 00  Praha 4 

Členové: L. Dolejš, P. Jindra, J. Diblík, L. Grundler (přítomni osobně); P. Neumaier (přítomen online); B. 

Chromek nepřítomen 

Hosté: L. Mecerová, Z. Svobodová, J. Třískala, T. Faltejsek (osobně); J. Jakoubek omluven 

 

 

1. Připomínkování materiálů 

Byly diskutovány materiály k připomínkování: 

Návrh na úpravu statutu ORK a Odvolacího řádu – dokument upravuje kompetence ORK a VV. KMV nemá 

připomínky. 

Podpora rozvoje ženského florbalu – bez připomínek. 

 

2. Důležité body z jednání celostátního VV 

L. Dolejš informoval o důležitých bodech z jednání celostátního VV ČF. Byla diskutována tato témata:  

MS juniorů; NSA („Můj klub“ by mělo být vypořádáno do konce června, na příští rok se zjednoduší i pro 

kroužkaře); PP3 (legislativně hotovo, počet zapojených klubů bude upřesněn na dalším VV); ORK; situace ve 

FBŠ Jihlava; nastavení ČF spolek vs. s.r.o.; oslabení neolympijských sportů v rámci ČOV (stanovy na oslabení 

neolympijských sportů neprošly); nadcházející valná hromada (formou workshopů za účasti hejtmanů a 

regionálních výkonných výborů, témata budou dohodnuta na květnovém VV); ODM. 

 

3. Informace z oblasti trenérského vzdělávání (licence A, atd.) 

J. Třískala představil novinky z oblasti trenérského vzdělávání.  

Licence A se stále v řešení. Licence B je otevřená, ale mnoho zájemců řeší problém s nedostatkem kreditů, 

proto se plánují nové semináře. Pro licence C a D již semináře také probíhají nebo jsou naplánované. 

J. Třískala také nastínil plánované aktivity: webinář s Milanem Fridrichem o jejich letošní sezóně, projekt next 

generation trenérů, zahraniční stáž Erasmus. 

Pozitivní ohlas měl také seminář vedený českými trenéry v Dánsku v rámci MS juniorů. 

 

4. Uznávání zahraničních licencí (J. Třískala) – licence D získaná na Slovensku 

Komise schválila žádost trenéra s licencí D získanou na Slovensku, což umožní studium licence C v Česku. Jako 

trenér může být jedna osoba členem českého i slovenského svazu. 

 

5. Diskuze 

ODM – budou se účastnit obě kategorie; dívčí část se odehraje v Č. Budějovicích, chlapecká část ještě v řešení. 

V rámci diskuze se řešily případné regionální aktivity pro ročníky, které se ODM účastnit nebudou. 



 
 

 

Na příštím VV bude předložena analýza reprezentačních celků ke schválení. Výsledná změna bude znamenat, 

že reprezentace U19 bude nově spadat pod KVM. Na červnové jednání VV bude připravena změna statutu 

KVM, která novou situaci zohlední.  U dívek tato změna proběhne až se vznikem reprezentačního celku U23. 

V rámci PP2 by bylo vhodné vytvořit společnou platformu, kde bude docházet k výměně zkušeností a inspirace. 

Byla diskutována kolize termínů KTM, PFC a MČR starších žáků, která způsobuje nižší účast na KTM. O 

termínech se bude dále debatovat. 

Na příštím jednání proběhne vyhodnocení MČR starších žáků. 

V rámci úvodní diskuze bylo dále probíráno zapojení žen ve vrcholných funkcích a nutnost vytvořit jim 

k zapojení vhodné podmínky. 

KVM opětovně diskutovala také téma náboru dívek a ženského florbalu obecně. Aktuálně dochází k rozvolnění 

pravidel v oblasti ženského florbalu v mládežnických kategoriích. Analýza ale prokázala, že velká benevolence 

je spíše kontraproduktivní a brání vzniku nových družstev (mnoho dívek odehraje značnou část zápasů 

v chlapeckých týmech a dívčí týmy tak nevznikají). Je nutné řešit příčinu, proč ženské týmy nemají zájem hrát 

extraligu. Vznikne nový koncept s cílem rozvíjet ženskou složku; návrh je nutné připravit do cca 6 měsíců. Bude 

diskutováno, kdo má být autorem tohoto konceptu a jak se do přípravy zapojí další složky. Záměr přípravy 

nové koncepce bude komunikován do regionů. 

 

6. Závěr jednání 

Další jednání se uskuteční 20. 6. 2023 od 10:00. 

 

 


